

神爱祷文

(Divine Love Prayer)

Translated by Loren Chen

我们的天父，我们认识到，你是多么圣洁、仁慈！我们也认识到，我们并不下贱腐化、罪孽深重、也不是卑屈的东西，而是你创造中最高之作，也是你充满深爱的关怀之下的子女。

(Our Heavenly Father, we recognize you are so holy, pure, benevolent, loving and kind. We also acknowledge that we are not corrupted, depraved sinful, excessively submissive things of degradation. We are the highest of your creation, and the sons and daughters of your care.

你的旨意是让我们与你合一，接受通过你意愿、慈悲赐予给我们的神爱，成为从罪中以神爱，不是鲜血，挽救的子女。

Your will is that we unite with you, and receive your love through your desire and pity and mercy, so we can be the rescued sons and daughters from sin through your love and not by blood.

请张开我们的心灵，让圣灵把你的爱带到我们的心中，从你的形象变成拥有你本性的子女。让我们得到信心，才能让我们的确知道你是我们的天父，知道我们与你合一。

Open our souls wide, let the Holy Spirit bring this love into our hearts, so we can turn from the image into possessors of your essence. Give us faith (confidence) that way we can realize that you are truly our Heavenly Father, and united with you

请给我们信心，让我们知道你是我们伟大的赐予者，你的每一个赏赐、恩赐都是完美的。让我们认识道只有我们自己能阻止你的爱流到我们心中。

Give us such faith (confidence) so to let us know you are the greatest bestower, every blessing, grant, gift is perfect and good. Let us know that only we can block the flowing of your love to our souls.

让我们永远不忘你的爱时时刻刻都在等待着我们，让我们知道当我们通过诚恳的心愿与信心祈求你的爱，你不会拒绝。让我们时时刻刻在你关怀的影下，帮我们不陷入诱惑，陷入在恶灵的影响之下。

Let us not forever more forget that your love is waiting for us each and every moment, let us know that when we express our earnest aspirations and faith (confidence), you will not reject or refuse your love, let us always be under the shadow of your care, help us not sink into temptation and influences of the evil spirits.

我们对你赐予的爱表示感激·感谢你给我们这个机会能接受你的爱，我们相信你是充满爱的天父·在我们受到困难之下，你会微笑地帮助我们·等待着我们在你的怀抱之。

We express our gratitude for your love, we thank you for giving us the chance to receive your love, we believe you are the Heavenly Father filled with love, when we are going through hardships, you will always smile and help us, waiting for us to come into your hug.

在我们诚恳的心愿下·依靠·相信你的爱，我们会尽自己所有的能力爱你到底。

By our sincere aspirations, trusting and believing in your love, we will try all of our best and energy to love you until the end.